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    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 
           Încheiat astăzi 05 martie 2024 în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului Huşi, convocata conform Dispoziţiei primarului municipiului 
Huşi nr.198 din 01.03.2024  

 

 
          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.198 din 01.03.2024  a fost convocat  

în  ședință extraordinară Consiliul Local al municipiului Huşi pentru data de 05 martie 2024 , ora 

09,00, la camera nr.20 din Primăria Municipiului Huși. 

          La şedinţa participă: ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, jr.Monica Dumitrașcu 

– secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi la şedinţa participă: ec.Safta Trofin – director executiv Directia 

Economica,jr.Irina Filote-șef Serviciu Administrație Publică Locală. De asemenea, in timpul 

sedintei au fost invitati si au participat la sedinta domnii ing.Ailenei Marius si Mircea Claudiu. 

         La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din 05 martie 2024 a participat presa 

locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe site-ul instituţiei, în data de 01 martie 

2024 a Dispoziției de convocare nr.198 din 01.03.2024. 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: La ședința CL Huși din data 

de  05 martie 2024 , din totalul de 18  consilieri în funcție sunt prezenţi la şedinţa un număr de 18  

consilieri locali din care: 16 consilieri locali prezenti fizic in sala de sedinta, un numar de 

2(doi)consilieri locali au fost prezenti folosind mijloace electronice utilizând o platformă online 

de videoconferință ( domnul Matei Ionel,doamna Rotariu Nicoleta ).  

         Se constată că şedinţa este legal constituită. 

 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna februarie 2024 , luna 
martie 2024, luna aprilie 2024) a fost ales  domnul  consilier FOCIA ALEXANDRU. 
 

        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in vedere ca a fost   

desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului   consilier  Focia Alexandru. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru: Va multumesc, buna dimineata ! 

Toata lumea a primit convocarea, asa ca o sa supun la vot ordinea de zi, asa cum a fost 

comunicata catre  domnii si doamnele consilier,  alcatuita dintr-un numar de  4(patru)  proiecte de 

hotarare.  

        Domnul consilier Bobârnat Radu : Inainte de a supune la vot, legat de acest proiect privind 

ordinea de zi, vreau sa spun cateva cuvinte. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru : Vreti sa spuneti ceva? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu :Da. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru : Haideti, va rog! 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu : “In ordinea de zi sunt cuprinse, din punctul meu de 

vedere, proiecte de hotarare care nu au ce cauta intr-o sedinta extraordinara, cum sunt,cel putin, 

cele 2 repartizari de sedii catre partide, astea trebuiau sa fie cuprinse intr-o sedinta ordinara, sa fie 

analizate, si dat un vot conform legii. Din acest motiv, noi o sa ne abținem.” 

       Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:  Din cate stiu eu aceste 2 materiale 

trebuiau introduse pe ordinea de zi in sedinta ordinara, nu stiu motivul pentru care nu s-au 

introdus, sunt niste solicitari ale  unor partide care sunt egale cu noi, PSD-ul si PNL-ul au sedii, 

nu am motive sa spun ca nu le cedez spatiul pe care-l solicita de 2 ani , atata timp cat avem spatii. 

Aceste 2 materiale trebuiau sa fie introduse pe ordinea de zi a sedintei ordinare din luna februarie. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu : Trebuiau, dar nu au fost, asa ca trebuie introduse tot  

intr-o sedinta ordinara. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Da, dar eu cred ca nu trebuie sa ne 

temem ca AUR sau .... 

         Domnul consilier Bobârnat Radu : Dar nu este vorba de teama, este vorba de respectarea 

legii. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Legea ne permite sa introducem si 

alte materiale. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu :Nu cred, nu cred. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnule Bobârnat, nu vreau sa 

intr-o intr-o polemica cu dvs. in aceasta sedinta, va dau cuvantul meu de onoare. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Proiectele care pot fi introduse sunt prevazute de lege. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Am o mie de alte probleme  care 

trebuie rezolvate, domnule consilier! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Dar nu este nici o problema, pentru asta luati salariu, 

25.000 lei salariu /lunar, aveti…!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Cat am salariu lunar? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “25.000 lei lunar.” 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: „Eu nu stiam sa am un salariu asa 

de mare.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Nu stiti? Este dispozitie semnata de dvs.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Este un fel de bacșiș asta!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:V-ati semnat singur dispozitia! 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru  : Va rog, cred ca aceste  

comentarii….! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Aceste comentarii sunt pertinente. 

          Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru : “Cel cu bacșiș-ul.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Am spus un fel de bacșiș.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Coeficient de 6,5 la salariu minim 

pe economie , presupun ca il am mai mic decat ar trebui sa il am conform legii.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: “Nu, il aveti mare, l-ati marit anul trecut de vreo 3 ori.” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:Domnule Bobârnat, legea 

salarizarii pentru UAT-uri, de genul marimii Husului …. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: “De vreo 3 ori.” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: .....primarul are 6,5  salariul 

minim pe economie, iar viceprimarul..... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Pentru proiecte europene luati 50%”. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Da, domnule Bobârnat, as vrea 

sa stati si dvs. sa faceti proiecte cu fonduri europene. Va doresc mult succes!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “Cu placere! O sa o fac!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” O sa vedem cand?!” 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: “Acum, peste 4 ani, cand o sa fie !” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Puteti sa faceti si acuma, nu este 

nici o problema!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu este treaba mea acuma, este treaba dvs.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Puteti face si dvs., sa vedeti ce 

inseamna sa faci un proiect european!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, este greu tare!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Poate dvs. nu vi se pare, dar este 

greu, sa stiti!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Numai unii sunt capabili!”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Nu ca numai unii sunt capabili, dar 

volumul de munca este foarte mare!”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Ma mir ca dvs. va credeti de neinlocuit.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Domnule  Bobârnat, contestam 

legea?  

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Domnilor, va rog, revenim la 

ordinea de zi. Supun la vot ordinea de zi. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.      

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Ordinea de zi   a fost 

aprobata cu  12   voturi pentru), 6 abținere) – consilieri locali PNL (Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta). 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu ati numarat bine , doamna secretar general! Din 

oficiu? 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Nu din oficiu,  imi cer scuze 

atunci ! 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru: Se reia numararea voturilor 

exprimate. Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: 1,2,3,4.......11 voturi pentru). 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Ordinea de zi   a fost 

aprobata cu  11  voturi pentru), 7 abținere) – (consilieri locali PNL si domnul consilier Romila 

Claudiu–PSD) Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa 

Cătălina Eugenia,Romila Claudiu, Rotariu Nicoleta. 

               Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru  : Ordinea de zi   a fost 

aprobata cu  11  voturi pentru), 7 abținere), voturi împotrivă nu sunt. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  
Mardari Gianina 

  

X 
- - 

9.  Matei Ionel  X - - 
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foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -  

13.  Popa Cătălina Eugenia  - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- 
- X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru  : Ordinea de zi   a fost 

aprobata cu  11  voturi pentru), 7 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia,Romila Claudiu, Rotariu Nicoleta. 

 

  Ordinea de zi are urmatorul continut : 
 

           1.Proiect de hotărâre  nr.115 din 01.03.2024 privind  rectificarea bugetului 

local etapa martie 2024 , initiator primarul municipiului Husi. 

           2.Proiect de hotărâre nr.116 din  01.03.2024  privind rectificarea bugetului 

de venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa martie  2024, initiator primarul municipiului Husi. 

           3.Proiect de hotărâre nr. 97 din 20.02.2024 privind închirierea directă a 

unui spatiu in suprafata de 38,60 mp, apartinand domeniului privat al municipiului 

Huși, situat în Huși, strada G-ral Teleman, nr.5, jud.Vaslui, catre Partidul Pro 

Romania – initiator primarul municipiului Husi. A se vedea pag.nr.13 si nr.17 din 

pv.sed.CL din 05.03.2024. 
            4.Proiect de hotărâre nr. 99 din 21.02.2024 privind închirierea directă a 

unui spatiu in suprafata de 33,70 mp, apartinand domeniului privat al municipiului 

Huși, situat în Huși, B-dul 1 Mai, bl.25, sc.D, parter, jud.Vaslui, catre Partidul 

Alianta pentru Unirea Romanilor– initiator primarul municipiului Husi. 

 
Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi . 

 
           Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru    solicita   comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise pe ordinea de zi a sedintei 

CL din   05 martie  2024   , daca se poate? 

           Domnul consilier  Focia Alexandru : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  
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            Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare. 

           Doamna consilier Toma Cătălina Tania : Din partea Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea 

lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

          Doamna   consilier Patrașcu Luiza   : Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, 

fond funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 

 

      1.Proiect de hotărâre  nr.115 din 01.03.2024 privind  rectificarea bugetului 

local etapa martie 2024 , initiator primarul municipiului Husi. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii prealabile   la 

acest proiect de hotarare? Da, va rog, doamna consilier Popa!? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As avea eu ceva, in primul rand am vazut ca s-au 

alocat  bani pentru cele 4 sau 5 proiecte care au fost votate la ultima sedinta, in vederea intocmirii 

documentatiilor  tehnice,  asigurarea gradului de maturitate, nu stiu, as intreba daca se face prin 

atribuire directa , pentru ca singura oferta pe care am vazut-o la acele proiecte era cea depusa de 

SC Neohabitat. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Noi ca sa estimam o valoare 

trebuie sa cerem  oferte, si apoi sa putem face licitatie. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Se va face prin licitatie, nu prin incredintare 

directa? 
            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Se face licitatie la absolut orice, 

cu trei oferte pe SEAP, s.a.m.d.  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bine, domnule primar, pana la proba contrarie, 

va cred. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Se fac demersurile  in vederea 

licitatiei. O sa discutam dupa procedura, sa nu ne acuzati ca am facut „cu directa” sau „fara 

directa.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ati alocat “100.000” pentru intretinerea 

sistemului de iluminat public stradal. Aici, totusi, ar trebui sa ne explicate cum se respecta acest 

contract de mentenanta, pentru ca si dvs. si toti consilierii , cunosc toate problemele pe care le 

reclama cetatenii din tot orasul, nu de pe o anumita strada, din tot orasul cu privire la 

functionarea sistemului de iluminat public stradal. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, pot sa va 

explic, pentru mine este o mare problema ce se intampla cu acest iluminat public, noi seara de 

seara, mergem si ridicam niste sigurante. Problema pe care o  pun cei de la intretinere si cei care 

asigura functionarea, spun ca sunt multe scurt circuite, este o retea de peste 40 de ani, 50 de ani, 

de cand este iluminatul public in municipiul Husi , care nu a fost schimbata. Si nu este numai 

asta, cred ca suntem printre putinii sau  singurii din tara care avem fire de aluminiu pe stalpi, care  
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nu au fost schimbate de E-on.Deci, prin acest Program noi schimbam sistemul de iluminat public 

prin 2 proiecte cu Mediu, doar acolo unde apar scurt circuite se intrerupe. Domnul ing.Bahnariu 

de la Primarie merge in fiecare seara si verifica aceste lucruri. Sunt capace distruse, nu stiu daca 

au fost cu intentie sau nu, nu putem sa punem custi de beton sau de metal ca sa nu le distruga 

nimeni, dar probabil o mare investitie care trebuie facuta  este in sistemul de cablaj care are, de 

cand este sistemul de iluminat public in Husi , nu a fost schimbat niciodata. Apoi este nevoie de 

puncte de aprindere, lampi, dar sistemul, efectiv, nu a fost schimbat niciodata. Daca apar aceste 

intreruperi, apar pe niste cabluri care sunt scoapte, atunci cand ploua, o picatura de ploaie poate 

atinge firele, sau o atingere de 2 fire, pentru ca acesta este sistemul de clablare pe care-l avem la 

sistemul de iluminat public astazi. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am vazut ca se repartizeaza la Casa de Cultura 

aproape 500 de mii lei pentru activitatea Cinematografului, pentru functionarea 

Cinematografului. Din pacate, nici de data asta, doamna director nu este de față, sunt numai 

mentionate in Anexa pe care au inaintat-o, care se afla la cele 2 proiecte de buget, si ar trebui sa 

stim daca s-au organizat concursuri pentru ocuparea posturilor respective, cand s-au organizat, 

unde au fost publicate aceste anunturi, pentru ca site-ul Casei de Cultura  este nefunctional..... 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Va pot opri, fara sa mai puneti 

intrebarile inainte, la ora actuala nu stiu daca site-ul este nefunctional, chiar nu am urmarit, doi, 

nu se pot organiza concursuri, concursurile nu aveau cum sa fie organizate atata timp cat nu am 

prevederi bugetare. Nu putem scoase la concurs  posturi atata timp cat nu avem sume de bani 

alocate. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, putea  sa ne spuna macar pe ce perioada au 

fost solicitati acesti bani?! 
          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Din cate posturi sunt in 

organigrama, s-a solicitat doar  4 posturi  pentru  angajare, nu pentru toate 8. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu avem de unde sti , domnule primar, pentru 

ca…. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Doamna Cătălina, daca le corelam 

cu materialele de data trecuta, nu-i nici o problema, chiar vreau sa va felicit pentru faptul ca 

sunteti printre  putinii consilieri care analizati punctul si virgula din  fiecare documentatie , dar nu 

o spun in sensul rau ca analizati punctul si virgula din  fiecare documentatie, si poate ati fi vazut 

ca atunci cand s-a propus organigrama de 8(opt), conform grilei de salarizare care trebuie 

respectata, sunt la jumatate, nu stiu daca jumatate, pentru ca sunt in functie de specialitati. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu am stat sa analizez, nu stiu cand…. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Nu este nimic, v-am explicat eu, 

sunt doar pentru 4 persoane, pentru a se putea organiza concursul, pentru a se putea deschide 

functionarea. Probabil mai este trecuta o suma de bani in plus, trebuie autorizat pentru distributie 

de filme, indiferent cum, clasificat, pentru ca eu personal nu stiu procedura, din ce imi spun altii 

..... 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Tocmai de asta trebuie sa prezinte  un buget de 

venituri si cheltuieli, pentru ca trebuie sa prevada si niste venituri pe care le va realiza  la Casa de 

cultura. 
            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: In primul rand ar trebui  sa ne 

uitam in bugetul de venituri si cheltuieli, daca intreb prin tara, toata lumea are puncte de vedere 

diferite, incercam sa gasim cadrul legal in care sa putem achizitiona filme. Pentru spectacole este 

cu totul altceva, avem un tarif  mediu  pe bilet, pe formatie, pe teatru, pe nu stiu ce  activitati 

culturale care se desfasoara acolo, dar pe capitolul film, pana cand nu vedem niste contracte , am 

incercat efectiv sa discutam cu cineva, dar mi s-a spus ca pana nu avem clasificarea, pana nu stiu 

ce conditii mai puneau pe acolo, chiar nu am toate  pregatirile profesionale in amanunt ca sa pot 
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sa discut detaliile tehnice de acest fel. Pentru asta s-a trimis la CNSC toate documentele, CNSC, 

nu cum se cheama domnule Romila? 

          Domnul consilier Romila Claudiu: C.N.C. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: CNC, vor trimite niste valori, daca 

nu le-au trimis, cred ca, trebuie sa ne dea o clasificare, sa vine in teren, sa vizioneze absolut tot, 

dupa care putem spune ca avem clasificarea asta, putem face asta, dupa care v-a trebui sa 

incercam variante de a gasi un furnizor care sa ne asigure , sau poate vom incerca sa luam noi 

direct filme, nu stiu ce costuri sunt, o sa vedem. In toata varianta asta, sa terminam ca sa putem 

incepe, stiu ca era o oferta de la CNC in care se spuneau  ca pentru inaugurare ne pot oferi  ei 2 

sau 3 filme, chiar nu le stiu cum se cheama, si in rest va trebui sa ne finalizam toate datele. Nu  

s-au  cerut bani pentru altceva, sunt bani pentru jumatate din personal, doi, dar ca sa faceti o 

angajare .... 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu am vazut pentru ce s-au dat bani, dar pentru 

ce perioada s-au cerut acesti bani? Nu este mentionat . 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:....pentru a sustine concursul pentru 

angajare , trebuie afisata data sustinerii concursului , cat este termenul , 30 sau 45 de zile , cat 

este, poate ma ajuta doamna Filote Irina, de la „Personal”.... 

         Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu APL : 45 de zile. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:....45 de zile, eu ca sa fac aceste 

angajari, trebuie sa am cifra bugetara , dupa care, dupa  care le public, dupa cele 45 de zile voi 

putea sa dau concurs. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Poate in intervalul asta , doamna de la Casa de 

Cultura  reuseste  sa activeze si site-ul. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu daca site-ul de la Casa de 

Cultura functioneaza sau nu. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este foarte important ca site-ul sa functioneze, 

in primul rand trebuie publicat Regulamentul de Organizare si Functionare , sunt multe lucruri 

care  trebuie facute transparent. Trebuie facute transparent, domnule primar! 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, dar eu nu fac 

nimic netransparent. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Unde gasim Regulamentul de organizare si 

functionare al Casei de Cultura? Pe site-ul Primariei Husi nu este. 

              Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Regulamentul este aprobat de 

„noi”. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este vorba de public, de cetateni, ca nu facem 

noi, aici, o afacere privata! 

            Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Este pus la rubrica  

“ Hotarari” ale Consiliului Local Husi. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu, nu este doamna, l-am cautat , dar nu l-am 

gasit. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: O fi la rubrica hotarari ale consiliului local, dar nu 

acolo trebuie sa fie, trebuie sa fie pe site-ul Primariei municipiului Husi. 

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu, nu l-am gasit, este pozitie “Casa de 

Cultura”, si nu are nimic pe el. 

             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: O sa verific si eu sa vad daca este 

asa cum spuneti. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa vedem si noi Programul de activitati, ce 

face Casa de Cultura, cati instructor are, care este programul ? Sunt lucruri pe care le-am mai 

spus.  
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           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Doamna Cătălina, mi-ati explicat, 

am inteles, o sa le aveti in sedinta extraordinara de saptamana viitoare  . 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuie sa ne mobilizam si sa facem ca 

activitatea Casei de Cultura sa fie intr-adevar la dispozitia cetatenilor,  si pe placul cetatenilor. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, v-am 

inteles, toate informatiile pe care ni le-ati cerut o sa le aveti  saptamana viitoare cand o sa avem o 

sedinta extraordinara. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Mai am o problema! 
           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Ridicati-le, ca de asta sunt aici!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Asa, “doamna”  cere un transfer de fonduri  

din tr.II in tr.I, de 47.000 lei, cred ca Anexa este la celalalt proiect de hotarare, la urmatorul 

proiect…. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Vad ca site-ul functioneaza. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:…pentru activitatile cultural din luna martie. In 

luna martie, in Programul de activitati pe care l-a atasat la bugetul de venituri si cheltuieli de luna 

trecuta, in luna martie este trecut un singur eveniment – “Eternul feminin”- acolo era facuta o 

bugetare de 10.000 lei, acum vad ca “se muta” 47.000 lei  tot pe eveniment cultural  in luna 

martie. Care sunt acele evenimentele  culturale  pe care le face doamna, de 57.000 lei, in luna 

martie? Adica, sunt multe lucruri care trebuiesc lamurite, domnule primar! Plus ca, sa nu mai 

spunem si de Adresa de la Camera de Conturi care spune ca a fost facut un audit anul trecut, ca 

au fost vreo 25 de recomandari, si nu s-a realizat nici una. Auditul acela vrem sa-l vedem si noi.” 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica : Este vorba de auditul 

intern, nu extern. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, auditul intern, dar vrem sa-l vedem si noi. 

Nu avem voie?” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „O sa vi-l punem la dispozitie!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Va rog, chiar va rog!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „O sa-l solicitam, si o sa vi-l 

punem la dispozitie!” 
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Va rog! Daca noi ne pasam,asa,usor, problemele, 

doamna nu o sa intre niciodata in atributiunile reale!”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Doamna consilier, ma ascultati 

putin, putem discuta dar nu in modul numai de a acuza, nu, nu, tonalitatea de a  acuza, si 

tonalitatea cealalta.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sunt probleme care se ridica, domnule primar, nu sunt 

acuzatii, dvs. aveti informatiile si trebuie sa ni le furnizati!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Problemele astea s-au ridicat de prea multe ori, 

imi pare rau daca am ridicat tonul, s-au ridicat de prea multe ori aceste probleme, de asta am 

incercat sa dau un plus de….” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:Doamna consilier Popa, in legatura 

cu raportul Curtii de conturi.... 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Raportul Curtii de 

Conturi a fost prezentat in Consiliul Local. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, l-am vazut la sedinta, dar pe noi ne intereseaza 

auditul intern. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Auditul intern” o sa vi-l pun la 

dispozitie. 
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            Domnul consilier Bobârnat Radu: „O sa facem o solicitare(adresa) astazi, ca sa ne dati 

auditul intern, o sa mai vrem si alte rapoarte de audit, nu numai de la Casa de cultura.” 
            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Nu trebuie sa-mi faceti adresa, 

sa vad unde este domnul Vranceanu, si o sa vi-l pun la dispozitie raportul auditului intern.” 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: „O sa vrem si de la Spital.” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Nici nu am cum sa am raportul 

de audit de la Spital, nu, nu, mai intai auditeaza ei, eu am trimis acolo o supraverificare pe 

raportul de audit..... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Pe ala vreau sa-l vad!” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Stati un pic, ca nici nu s-a 

terminat!” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am vazut ca sunt 2(doua)!” 

             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: A fost intai raportul Curtii de 

Conturi, usor, discutam, sa vedem care se poate realiza , numai un pic, eu nu pot sa fac audit in 

timp ce face audit si Curtea de Conturi. 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asa scrie, ca s-au facut 2 audituri interne.” 
             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Cum v-am spus, eu nu pot sa 

fac audit in timp ce face audit si Curtea de Conturi.” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Va rog, haideti sa facem un 

pas inainte, domnule consilier Bobârnat, parca doreati sa spuneti ceva?! 

             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „O sa vedeti in Consiliul de 

Administratie de la Spital, puteti sa le solicitati, Spitalul are auditor propriu. Auditul de la mine 

nu poate decat sa mearga sa constate, atat!” 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: De la Primarie nu face audit la Spital? 

              Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Primaria nu face audit la Spital. 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: Au propriul auditor acolo? 

              Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Bineinteles! 

               Domnul consilier Bobârnat Radu: „Pe acela vreau sa-l vad, o sa il solicit in sedinta 

Consiliului de Administratie.” 

              Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Domnule consilier 

Bobârnat, parca doreati sa spuneti ceva?! 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Legat de organizarea concursurilor pentru Casa de 

Cultura Husi, cine le organizeaza, banuiesc ca, Casa de Cultura,da ?!” 

              Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Daca sunt la Casa de cultura? 

              Domnul consilier Bobârnat Radu: „Cred ca stiti ca, au aparut tot felul de zvonuri , ca 

cele 8 posturi vor fi date , nu va acuz pe dvs, ca sa nu credeti acuma ca va acuz..... 

             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Puteti sa ma acuzati!” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:....ca cele 8 posturi, sunt 2 de tehnician, 2 de muncitor 

calificat, 2 de ingrijitor, sunt 6 de fapt, si mai sunt 2 de casier, da, sunt 8,  se aud tot felul de 

zvonuri ca se vor da..... 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“La persoane cunoscute”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:....la persoane cunoscute, si pe anumite sume de bani”. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Acestea sunt zvonurile!” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Eu nu cred ca.... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Numai putin, ca nu am terminat, nu este pentru 

dvs.neaparat, dar daca dvs. va simtiti, asta e!” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Eu nu ma simt cu absolut nimic, 

pot sa va spun doar un singur lucru, nu stiu daca avem cadrul legal, o sa intreb si secretara 

Primariei, ca sa nu mai aud chestii de genul asta, la Comisia de examen poate sa participe si niste 

consilieri?” 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Chiar asta era si propunerea mea.” 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: “In calitate de observatori, 

in cadrul Comisiei, nu .” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta era si propunerea mea, ca sa nu existe suspiciuni, 

numiti consilieri locali in calitate de observatori.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Domnule consilier, in sedinta 

viitoare, ca sa nu existe nici o suspiciune, rog pe domnul Bobârnat, o sa facem un material de 

sedinta, sa participe dumnealui..... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu numai eu, pot sa participe si altii”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:...o sa o rog si pe doamna consilier 

Popa .... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Si altii”. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:...si altii pe care-i vreti dvs. Este o 

singura problema care s-ar putea auzi, si va spun si care, la „femeie de serviciu” sa preluam o 

femeie de serviciu , prin transfer, de la Sala sporturilor  Asta s-a pus odata problema.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”La Sala sporturilor nu este femeie  de serviciu”. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Este un contract de 

prestari servicii cu Salubritatea. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asta este altceva, tine de salubrizare”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Asta a fost discutia, din punctul 

meu de vedere, la orice examen(concurs), si la orice licitatie, v-am mai spus si alta data, poate sa 

fie oricine.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Trebuia sa faceti asta si pana acuma pentru ca 

suspiciunile acestea tot au fost alimentate!”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” De cate ori ati fost propus intr-o 

Comisie de licitatie sau in alta parte, nu ati acceptat,  PNL, indiferent de ce natura au fost.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ati pus piedici dvs.!” 

         Domnul consilier Popa Cristinel: „Este fals!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Nu cred ca am pus eu nici un fel 

de piedici. Dvs. nu ati vrut!” 

          Domnul consilier ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Domnule 

Bobârnat , ati uitat, numai eu v-am propus de 2 ori cel putin, si nu ati acceptat”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: ”Nu umblati cu prostii din astea. Faceti propuneri care 

sa nu treaca, sau faceti la Comisii la care vreti dvs.!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Si concesionarile de teren tot 

licitatii sunt, si vanzarile de apartament tot licitatii sunt, si vanzarile de teren tot licitatii sunt, dar 

nu au fost interesante din nu stiu ce punct de vedere al dvs. sau al altora !” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Da, apropo de licitatii!?” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Sunt aspecte  legate de acest 

proiect de hotarare? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:“Da,da!”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: ”Deci, Monica( doamna 

Dumitrascu) te rog sa vezi cadrul legal, pregatesti un material pentru luni sau marti, cand o sa fie 

o sedinta extraordinara, sa putem da in administrare, sa putem continua proiectele europene, sa ne 

atingem indicatorii la cele 3 lucrari care sunt finalizate, si pregateste si un material la care la 

examenele( concursuri) de la Casa de Cultura sa participe si consilieri in calitate de observatori. 

Ai auzit?” 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Da. 

 

 



Page | 11  

 

 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Putem trece sa votam acest 

proiect de hotarare? Este vorba despre Proiectul  de hotărâre  nr.115 din 01.03.2024 , nici nu 

am facut discutii despre altceva. Daca da, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă 

de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza - - X 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  - - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

              Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi pentru), 8 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Patrașcu Luiza, Popa Cătălina Eugenia, Romila Claudiu, 

Rotariu Nicoleta. 

 

        2.Proiect de hotărâre nr.116 din  01.03.2024 privind rectificarea bugetului 

de venituri si cheltuieli al institutiilor publice finantate  integral sau partial din 

venituri proprii   - etapa martie  2024, initiator primarul municipiului Husi. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru    precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii  pe acest proiect 

de hotarare?  

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: S-au purtat discutii la celalalt proiect de hotarare, 

legat de Casa de Cultura. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Vreti sa discutam din nou? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu,  asta-i buna! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot proiectul de 

hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia  - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- 
- X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  11  voturi pentru), 7 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Romila Claudiu , Rotariu Nicoleta. 
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           3.Proiect de hotărâre nr. 97 din 20.02.2024  privind închirierea directă a 

unui spatiu in suprafata de 38,60 mp, apartinand domeniului privat al 

municipiului Huși, situat în Huși, strada G-ral Teleman, nr.5, jud.Vaslui, catre 

Partidul Pro Romania – initiator primarul municipiului Husi. A se vedea 

discutiile de la  pag.nr.17  din pv.sed.CL din 05.03.2024. 
            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Focia Alexandru    precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?Da, va rog, domnule Bobârnat !? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Se repartizeaza un spatiu pentru Partidul Pro Romania, in 

conditiile in care pe str.G-ral Teleman nr.5 este deja un contract de inchiriere pentru ALDE. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Partidul ALDE a renuntat de acum 

2 ani la acest spatiu, va spun eu. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu am vazut nici o „renuntare”. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuia atasata la proiectul de hotarare, domnule 

primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Mariana, sa vina domnul Mircea – 

Comp.administrarea domeniului public si privat, sa aduca hartiile de „renuntare” ! 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Putem da altcuiva, daca nu exista o reziliere a 

contractului de inchiriere? 
          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Este o reziliere a contractului. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Procesul verbal de preluare a spatiului, avem procesul 

verbal de predare catre ALDE, dar nu avem de preluare. 
          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Este adresa de renuntare a lor. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Unde este? 
          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: O sa vi se aduca. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Trebuia macar mentionat ca a fost reziliat 

contractul la data de…., in baza adresei din… 
        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Pana o sa vi se aduca documentele, 

sa trecem la urmatorul proiect de hotarare. 
       Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Asteptam sau trecem mai 

departe? 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Trecem mai departe, pana cand se 

aduce cererea de reziliere, si apoi revenim. 
 

            4.Proiect de hotărâre nr. 99 din 21.02.2024  privind închirierea directă 

a unui spatiu in suprafata de 33,70 mp, apartinand domeniului privat al 

municipiului Huși, situat în Huși, B-dul 1 Mai, bl.25, sc.D, parter, jud.Vaslui, 

catre Partidul Alianta pentru Unirea Romanilor– initiator primarul 

municipiului Husi. 
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         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii prealabile   la 

acest proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot proiectul de 

hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- 

 

 

- 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- 

- 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi pentru). 
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           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Am pus si eu intrebare, stiam ca 

nu s-a mai platit chirie acolo de 2 ani. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Pana vine domnul ing.Mircea cu documentele, domnule 

primar, am mai ridicat problema asta si in sedinta ordinara, a fost o vanzare la licitatie, sau 

trebuia sa fie o vanzare la licitatie,  pentru centrala termica. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi  : Nu a mai fost 

nici o licitatie, nu am vazut nici o oferta. Conform caietului de sarcini trebuia publicat anuntul cu 

20 de zile inainte de data vanzarii. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Limita de depunere , cu 25 de zile. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Cu 25 de zile, si a fost depusa acum vreo 6 zile. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Despre care centrala spuneti? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De pe str.O.Hagiu nr.3, parca! 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Nu s-a facut absolut nimic, trebuia 

facuta o noua reevaluare, trebuie din nou aprobat in consiliul local, trebuia facuta o dezmembrare, 

nu a fost nici o licitatie. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Totusi, de ce a aparut anuntul?! 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Pe ce? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Anuntul de vanzare s-a publicat pe pagina de 

internet a Primariei mun.Husi. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Avem vreo hotarare a Consiliului 

Local Husi? Nu stiu cine a pus pe site!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este hotarare a Consiliului Local Husi. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: De ce nu s-a respectat hotararea ? 

             Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Bun, este o hotarare prin care a 

trebuit sa facem o dezmembrare, pentru ca era un tablou electric acolo, eu asta stiu. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este data hotarare de vanzare prin licitatie, 

domnule primar! 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Cand a fost aprobata? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In luna decembrie a fost data hotararea. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: A fost aprobata in Consiliul 

Local? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da,in luna decembrie 2023, a fost aprobata in 

consiliul local vanzarea acelei centrale….. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Domnul ing.Ailenei unde este? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: ….la care noi ne-am opus candva, dar asta e!? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Bun, si ce nu s-a respectat? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu s-a respectat  termenul de publicare a  anuntului. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu s-a respectat  termenul de publicare a  

anuntului. Anuntul trebuia publicat cu 25 de zile inainte de data licitatiei. Data licitatiei a fost pe 

20.02.2024, iar anuntul a fost publicat pe data de 14.02.2024. 

             Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Nu s-a mai 

tinut licitatia, care este problema? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Se tinea sau nu se tinea, daca se publica anuntul 

la timp , lumea nu avea cand sa afle  ca s-a scos la vanzarea acea centrala termica, din moment ce 

s-a publicat joi!? Vineri, sambata, duminica erau zile nelucratoare. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Compartimentul Urbanism nu este aici? 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Vreau sa stiu de ce nu s-a  

publicat anuntul in termen?! Vreau sa pun o intrebare, si nu o pun acuma, o pun de 3 ani de zile, 

sunt niste bunuri care se degradeaza, si nu obtinem nimic pe ele, si care ar trebui valorificate prin 
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vanzare prin licitatie, cu aprobari si toate, prin consiliul local. In rest, daca nu au respectat 

termenul de afisare, sa motiveze cineva, sa ni se spuna de ce? 

          Domnul consilier Romila Claudiu : „Daca imi permiteti? Vreau sa spun si eu un lucru, se 

incadreaza la categoria „Diverse”, dar pentru ca este o pauza, sa spun asa, daca imi permiteti, am 

inceput repetitiile pentru un spectacol , cu voluntari din oras, s-au inscris multi si avem aproape 

toata distributia, daca ne puteti permite, poate se initiaza un proiect de hotarare sau un act 

administrativ care sa ne permita asta, sa repetam fara costuri la sala de spectacole a 

Cinematografului Dacia , doar sa repetam, fara costuri, iar atunci cand vom juca spectacole cu 

bilete vandute, desigur sa platim sala dupa  lege si cum trebuie.” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Nu a venit domnul Mircea? 

           Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Este  sus in birou, cauta hartia! Au cerere de 

renuntare. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:Da, stiu, este facuta de Dan. 

            Domnul consilier Romila Claudiu : „As vrea ca aceasta rugaminte sa fie preluata de 

domnul primar, si Consiliul Local, sa fie initiat un act administrativ, eu stiu, un proiect de 

hotarare, prin care sa ne permiteti ca in regim de , nu stiu cum sa spun, sa repetam fara costuri, la 

sala de spectacole, desigur cat ne permite progamul, iar atunci cand vom juca, desigur sa platim”. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Nu imi aduc aminte acuma 

Regulamentul pe de rost, de la Cinematograf, pe care l-am aprobat in Consiliul Local, dar fiti 

sigur ca daca ceea ce spuneti dvs. se poate realiza.....Eu am vazut-o, domnule Bobârnat! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu apare la dosar. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Sa vina si domnul Mircea, mai am 

o problema, de care eu nu am stiut de ea, si vreau sa o clarific. 

            Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Da. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: V-am spus, nu stiu Regulamentul 

pe de rost, dar atata timp cat avem un Regulament, il vom respecta cu strictete, la maxim. Daca 

vedem ca au fost  amenamente de-a lungul timpului, ca timp de functionare, o sa vedem ce se 

poate imbunatati intr-un sens constructiv a activitatii de la Casa de Cultura. Momentan, nu pot sa 

va dau un raspuns, nu stiu ce este acolo, daca puneati intrebarea, sau aveati Regulamentul in fata, 

aveati ideea cum l-ati aprobat. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Putem sa  reluam discutiile la 

pct.3.Proiect de hotărâre nr. 97 din 20.02.2024 ? 

           Domnul consilier Romila Claudiu : Stati putin, sa epuizam subiectul, daca tot discutam?! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Cred ca! 

           Domnul consilier Romila Claudiu : Nu cred ca! 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:V-am spus ca o sa studiez 

Regulamentul , si daca o sa ajungem la o concluzie, o sa initiezm un alt proiect de modificare a 

Regulamentului. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Oricum aspectul asta trebuie 

pus, daca  este dat in administrarea Casei de cultura , ei vor permite sau nu organizarea de 

evenimente. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Am pus niste conditii in 

Regulament, daca ei nu le respecta  sau vor sa le modifice, trebuie sa vina cu un proiect de 

hotarare , initiat un proiect de hotarare pe care noi trebuie sa-l aprobam. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Cel mai indicat ar fi sa faceti o 

solicitare in scris. 

          Domnul consilier Romila Claudiu : Daca asta trebuie, am sa o fac?! 
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          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: In primul rand sunteti consilier 

local, vreau sa va spun ceva, de 16 ani de cand sunt primar , ar trebui sa cunoastem niste 

regulamente, prin atributiile dvs. de consilieri, puteti initia proiecte de hotarare, facem numai o 

cerere, de ce, puteti initia un proiect de hotarare, este initiativa dvs., pregatiti-l, si nu am nimic 

impotiva. Domnul Mircea, am o intrebare, ai pus la licitatie centrala de la str.O.Hagiu ? 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Exact. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Ai pus anuntul cu 25 de zile inainte 

de data licitatiei ? 

         Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Da. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Te rog sa explici doamnei consilier 

Popa  si domnului consilier Bobârnat, ca nu am inteles exact, si nici nu am urmarit asta, de ce 

sunt suspiciuni asupra datei cand ai pus-o?! Explica-mi si mie, ca asta este! 

          Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Am trimis 

la 3 cotidiene  anuntul cu vanzarea prin licitatie, pe site-ul Primariei l-am afisat mai tarziu, am 

uitat efectiv.La care data va referiti ? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: La data de 14.02.2024, cand apare anuntul pe site-ul 

Primariei Husi. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ati afisat anuntul pe data de 14.02.2024, si pe 

data de 20.02.2024 era licitatia. 

           Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Pe site-ul 

Primariei ?  

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, pe site-ul Primariei, ati afisat anuntul pe 

data de 14.02.2024, si pe data de 20.02.2024 era licitatia. De unde sa stim noi in ce cotidian 

publicati dvs., noi ne-am uitat pe site-ul Primariei Husi.” 

           Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat:De acum , 

cand trimit la cele 3 cotidiene, voi afisa si anuntul pe site , in aceeasi zi. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La ce cotidiene publicati? 

            Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Monitorul 

Oficial al Romaniei, Monitorul de Vaslui , Ziarul National. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Anuntul apare „sau”, „sau”.Nici 

eu nu am stiut ca a aparut pe site-ul Primariei. Domnule Mircea o sa-mi explici de ce nu l-ai pus 

si intr-o parte si in alta, alta data sa ai grija ca toate licitatiile din Primarie sa fie publicate  

pe site-ul Primariei. Eu la toata lumea spun urmariti site-ul Primariei!” 

           Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat:De acum , 

cand trimit la cele 3 cotidiene, voi afisa si anuntul pe site , in aceeasi zi. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Exact, cand trimiteti la cele 3 

cotidiene, afisati si pe site-ul Primariei.Ok! 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Se reiau discutiile la 

pct.3.Proiect de hotărâre nr. 97 din 20.02.2024  privind închirierea directă a unui spatiu in 

suprafata de 38,60 mp, apartinand domeniului privat al municipiului Huși, situat în Huși, 

strada G-ral Teleman, nr.5, jud.Vaslui, catre Partidul Pro Romania – initiator primarul 

municipiului Husi. A se vedea si discutiile de la  pag.nr.13 din pv.sed.CL din 05.03.2024. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Ati adus adresa de la ALDE, 

nu ? 
              Domnul consilier Bobârnat Radu: „Contractul trebuia sa fie la materialul de sedinta.” 

              Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Eu nu am avut de unde sti ca nu 

este la materialul de sedinta, nu am vazut materialul.” 
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              Domnul consilier Bobârnat Radu: „Observ si aici niste chestiuni pe care le-am mai 

constatat in activitatea Primariei, pentru care nu am primit un raspuns, astept un raspuns de la 

dvs., cu privire la o neconcordanta a datelor. Vad aici  adresa Primariei din 29.11.2023 prin care 

ii informeaza pe cei de la ALDE ca s-a reziliat contractul de inchiriere. Adresa din 29.11.2023. 

Vad aici o adresa din partea domnului Marian Dan Mihai , subsemnatul Marian Dan Mihai, in 

nume propriu intr-un fel, asa stie dumnealui sa faca adresa, din 14.12.2023. 

           Domnul ing.Mircea Claudiu – Comp.administrarea domeniului public si privat: Daca imi 

permiteti!? Ne-a  anuntat initial telefonic. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”V-a anuntat telefonic si dvs....?!” 
           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Nu, nu, mai este si o adresa de-a 

domnului Filip!? Vedeti unde este si asta, a presedintelui ALDE de la Husi, care a avut contractul 

de inchiriere , nu Dan Marian.” 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Solicitarea este din decembrie, dar rezilierea este din 

noiembrie! De acuma, nu stiu cum se cheama lucrurile astea , domnul primar poate imi explica in 

adresa aceea in care am solicitat si eu , insist sa-mi dati un raspuns! Este o adresa legata de 

„cadourile de sarbatori”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Nicu, este la tine adresa aceea! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Si nu mi-ati raspuns, a trecut termenul, nu as vrea sa 

ajungem la un litigiu juridic din punctul asta de vedere.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Va rog sa i-o dati in termen de 2 

zile, v-am dat-o la dvs.!” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si auditul de la Casa de Cultura cand ni-l 

trimiteti , domnule primar ? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Auditul de la Casa de Cultura, o 

sa vorbesc cu domnul Vranceanu, si o sa-l primiti si maine, dar trebuie sa vorbesc cu el”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pe e-mail, il trimiteti pe e-mail, va rog frumos!” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Doamna consilier, nu mai stau sa-

l scanez, vi-l dau pe un  stick.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Pe e-mail, intr-un folder.Ei, este bun si asa!” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Haideti sa continuam cu 

proiectul acesta de hotarare (pct.3.Proiect de hotărâre nr. 97 din 20.02.2024) , s-au lamurit 

aspectele... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Din punctul dvs. de vedere s-au lamurit!?” 
           Domnul consilier Romila Claudiu : „Vreau sa stiu si eu cu ce,ca nu am ramas cu nimic in 

mana?! Depun o cerere?” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Nu, domnule Romila, daca nu ati 

inteles, am spus sa initiati un proiect de hotarare”. 

           Domnul consilier Romila Claudiu : Cum ? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Am spus sa initiati un proiect de 

hotarare, in calitatea pe care o aveti de consilier local ”. 

               Domnul consilier Bobârnat Radu: „Faceti o simpla cerere, nu este nevoie de un proiect 

de hotarare”. 
            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Bun, supun la vot proiectul de 

hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela X - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - -  X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  Romila Claudiu  - - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  - - X 

 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a fost 

adoptată cu  10  voturi pentru), 8 abținere) – consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Romila Claudiu, Rotariu Nicoleta, 

Țocu Cătălin. 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru :  Daca nu mai sunt alte subiecte 

de discutat ,  declar   închise lucrările  ședinței extraordinare  a Consiliului Local  al Municipiului 

Huşi  din  05 martie  2024 .Va multumim, buna ziua! 

              
 

                         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                            SECRETAR GENERAL ,   

                                   Focia Alexandru                                            jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  


